### 夏令营时间 // TIME

6月3日—8月 16日(共十一周,不包括周末; Total eleven weeks, from June 3 to August 16 excluding weekends): 周一至周五 (Monday to Friday) 8:00am—5:30pm. 超时费用 Overtime charge: \$1/minute.

### 夏令营地点//LOCAION Benedictine University

招生 // ENROLLMENT

四岁及以上的学生 4 years old and above

## 教学活动 // ACTIVITIES:

See curriculum;

### 夏令营费用 fees:

The weekly rate includes Lunch/Snack and T-shirt.

Register 3+ weeks \$270/week

Register 2weeks or less \$280/week

Register individual day \$75/day

One–time non–refundable registration fee: \$20

#### **Contact Email:**

summercamp@raychineseschool.org.



扫描QR报名 Scan QR to Register



# 瑞华夏今营 Ray Summer Camp 6.03-8.16

开始注册! Registration Opens 3/11

瑞华夏令营将干3/11/2024开始注册!夏令营的活动安排以寓教干乐的形式,孩子们在玩中轻松学中文,课程包括中文、美术、棋类、数学、趣味英文阅读与写作、舞蹈、手工、球类、计算机和郊游及丰富有趣的中国文化活动,如:唱京剧、背唐诗、剪窗花、放风筝、毛笔字、打算盘、包饺子等。除此之外今年夏令营还将继续开设魔方、乐高、辩论等,今年新增了孩子们喜欢的"桌游"课程,以充实同学们的假期生活,解决家长暑假期间的后顾之忧。

Come join the Fun...in learning! Make friends! Ray summer camp is designed to be a fun and engaging educational experience. Utilizing hands-on design curriculum, children will learn immersion Chinese with experienced teachers, along with art, chess, math, English reading writing, dance, crafts, computers, museum and field trip. Your children will have a lot of fun in our programs and enjoy interesting Chinese culture activities such as Beijing Opera, Tang poems, paper cutting, kite flying, calligraphy, abacus, dumpling

making, and culture experiences of Chinese tea and chopsticks. Summer School fun classes such as Rubik's cube, Lego, debate, we also created Board Game courses this summer enrich children's summer life and help parents during the summer break. Registration will open for this summer 3 /11/2024.







The distribution of this information and materials through the school district does not imply District 200/202/203/204 endorsement.

Ray Summer Camp 6.03 - 8.16

11 Weeks 2024









扫描QR报名 **Register QR** 



3/11/2024 开始注册 Registration



瑞华女学校 Ray Chinese School

https://raychineseschool.org/



Challenge



Learning

夏令营地点//location: **Benedictine University;** 

招生//enrollment: 四岁及以上的学生 4 years old and above

课程丰富